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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:1500 Straffen för narkotikaförsäljning 

Narkotika är en stor inkomstkälla för de kriminella gängen. 
Narkotikaförsäljningen utgör ofta den ekonomiska bas som gängen bygger sin 
makt på. Inte sällan rekryteras ungdomar för att börja sälja narkotika. 

Det är uppenbart att narkotikaförsäljningen är ett stort problem. Främst gäller 
detta i våra utsatta områden, där de boende ofta uppger att öppen 
narkotikaförsäljning är ett särskilt otrygghetsskapande fenomen. Efter ett antal 
domar från Högsta domstolen under 2012–2013 har dock straffen för 
narkotikabrott, och även sådana brott som sker i överlåtelsesyfte, mildrats 
väsentligt. Det är beklagligt med tanke på att de kriminella gängens makt har 
ökat.  

Moderaterna har presenterat förslag om att återgå till de strängare straff vid 
narkotikaförsäljning som gällde tidigare. Därmed skulle fler livsstilskriminella 
hållas borta från våra utsatta områden under en längre tid. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och inrikesminister 
Morgan Johansson följande:  

 

Avser ministern att vidta några åtgärder för att skärpa straffen för 
narkotikaförsäljning?

………………………………………

Tomas Tobé (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-06-15
Besvaras senast
2018-06-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


